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OBČINA DESTRNIK 

OBČINSKI SVET 
JANEŽOVSKI VRH 42 

2253 DESTRNIK 
TRR: 01218-0100016674 

ID za DDV: SI 76286193 
Telefon: 02 7619250        Telefax: 02 7619252            E-Mail: obcina.destrnik@destrnik.si        Matična št.: 5882966           www.destrnik.si 

    

Štev.: 900-2/2018-21R 

Datum: 06. 03. 2018 

Z A P I S N I K 

 

21. redne seje Občinskega sveta Občine Destrnik, ki je bila v četrtek, dne 22. 02. 2018 ob 

17.00 uri v prostorih Občine Destrnik, Janežovski Vrh 42 (sejna soba). 

 

Ad. 1.  Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

Župan odpre sejo. 

 

Prisotni: Žiga Volgemut, Branko Horvat, Urša Zver, Ivan Zorec, Milan Kuri , Silvester 

Horvat, Anton Sever, Elizabeta Fras, Robert Arnuš, Majda Kunčnik. 

 

Upravičeno odstotni:   Bojan Potrč 

 

Neupravičeno odsotni: / 

 

Ostali prisotni: Župan -  Vladimir Vindiš, Darinka Ratajc, Sonja Mahorič, Metka Kajzer – 

občinska uprava. 

 

Župan ugotovi, da je Občinski svet Občine Destrnik (v nadaljevanju: občinski svet) sklepčen.  

 

Ad. 2.  Pregled in potrditev zapisnika 20. redne seje OS 

Župan odpre razpravo. 

 

Darinka Ratajc, na vaša zastavljena vprašanja iz 20. redne seje nismo uspeli pripraviti 

odgovorov in jih bomo v najkrajšem možnem času pripravili in vam jih posredovali.  

 

Žiga Volgemut, mečete slabo luč na vse svetnike, naj se pove, da smo svoje sejnine tudi že na 

namenili v dobrodelne namene in ni res, da svetniki hodimo na seje samo za to, da pobiramo 

sejnine. Očitate nam višino stroškov sej, če pomislimo, da smo za dokumentacijo vežice v 

zadnjih letih porabili okrog 35.000 eurov, svetnik pa za eno sejo prejme okrog 135 eurov. 

Prejšnji mandati so imeli okrog 8. sej na eno leto, sedaj pa imamo 4 seje. Na tri mesece 

odločamo o usodi občine in občanov, zato bi prosil, da v bodoče ne govorimo o porabi 

sredstev za sejnine. Župan je na prejšnji seji v zvezi z polnilnicami za avtomobila povedal, da 

postaj ne moremo narediti, ker ne potrdimo proračuna in za to nimamo sredstev. To ne drži, 

saj so za polnilnice izključno namenjena 100 % nepovratna sredstva. 

 

Ivan Zorec, naj se v zapisnik doda, da mi je bila odvzeta beseda na prejšnji seji. Meni je bila 

odvzeta beseda, zato ne morete dovoliti, da potem o tem lahko razpravljajo drugi svetniki. 

Zakaj je potem bila odvzeta beseda meni? 

 

Župan obvesti člane občinskega sveta, da se bo danes glasovanje vršilo z dvigom rok. 
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Ker razprave ni bilo, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 1 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje zapisnik 20. redne seje Občinskega sveta z dne 01. 02. 

2018 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti  

 

Ad 3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

Župan poda v obravnavo naslednji dnevni red: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

2. Pregled in potrditev zapisnika 20. redne seje OS 

3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

4. Predlog proračuna Občine Destrnik za leto 2018 

5. Pobude in vprašanja 

6. Razno 

Prav tako Župan, predlaga da se razširi dnevni red za točko 4.a, ki se glasi Odlok o 

spremembah in dopolnitvah Odloka o priznanjih Občine Destrnik, gradivo za to točko vam je 

bilo posredovano danes na seji. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

 Ker ni bilo razprave, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 2 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje, da se razširi dnevni red 21. redne seje Občinskega 

sveta in sicer se doda nova 4.a točka z nazivom Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

priznanjih Občine Destrnik. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti  

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 3 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje dnevni red v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti  

 

Ad. 4. Predlog proračuna Občine Destrnik za leto 2018 

Župan, v gradivo ste prejeli, zraven pa tudi odgovore na vaše pobude in predloge za proračun 

2018. Posredovano vam je bilo naslednje: Glede na dogajanja v zvezi z sprejemom Proračuna 

Občine Destrnik za leto 2018, ki so bila na 20. redni seji Občinskega sveta 1. 2. 2018, sem 

vam 2. 2. 2018 na vaše elektronske naslova poslal Dopis v katerem sem vas pozval, da se 

dogovorimo za sestanek z vsakim posebej, da bi naredili usklajen proračun. Prav tako sem vas 

v dopisu pozval, da pričakujem konkretne predloge od kje vzeti in kam dati. 

V tem času sem prejel naslednje predloge: 

- Svetnika Milana Kurija in sicer: Popolna odpoved nakupa parcele Destrniku 

(Arnuš).Svetnikom ni bil predstavljen nobeden projekt(pisni, načrti,...),kaj se bo 

gradilo. Ve se tudi, da najprej moramo narediti študijo o stabilnosti temeljev, sledi 

rušenje. Kot sem na prejšnjih sejah povedal odprli si bomo jamo brez dna za 

goltanje denarja. Dvomim tudi, da si bogatejše občine tega tudi ne bi privoščile. 

Navsezadnje gre za 120.000 EUR denarja občanov. Več sredstev bi namenil izvedbo 

manjših asfaltiranje cest (te, ki jih imamo v proračunu) in pa več sredstev  za 

urejanje vodotoka Rogoznica. Predvsem bi kontaktiral  v prvi vrsti kmete, sklad 
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kmetijskih zemljišč in pa pristojne službe, da se pogovorijo oz. dogovorijo, kako 

pomagati kmetom, ki jim vsako leto znova voda povzroča škodo.  

- Svetniki SDS in sicer: Zahvaljujemo se za povabila na občino. Vseeno se SDS svetniki 

strinjamo, da vam do danes kot je bilo tudi dogovorjeno, pošljemo že pripravljene 

predloge.  V primeru upoštevanja teh predlogov, bomo svetniki SDS podprli predlog 

proračuna. Upamo, da bo predlog proračuna čimprej na dnevnem redu. Predlogi so 

naslednji: 

1. Materialni stroški uprava naj se znižajo na 65.000 evrov, torej za 20.000 in naj grejo ta 

sredstva za rekonstrukcijo ceste (kot je bilo na seji povedano je tak znesek dovolj za 

materialne stroške v občini Dornava) 

2. Prav tako naj se znižajo drugi operativni odhodki (postavka 402999 skupaj 66.300) – 

lani so bili nižji za  10.000 evrov. Nameni se naj za most v Svetincih.  

3. Adaptacija režijskega obrata za 10.000 evrov naj se nameni za rekonstrukcijo ceste, 

adaptacija pa naj bo vezana na prodajo premoženja. 

4. Sredstva za nadurno delo uprave naj se znižajo za 2.000 evrov in se ta denar nameni za 

rekonstrukcijo ceste. 

5. Prosimo za obrazložitev o službenih potovanjih za upravo v znesku 1700 evrov. Ta 

znesek je previsok, saj imamo služben avto za katerega zagotovo, če se obnašamo 

varčno, koristi uprava. 

6. Javna razsvetljava upravljanje in tekoče vzdrževanje je namenjenih vsako leto 17.000 

evrov. Naj se 7. 000 evrov nameni za ceste. Na tej postavki pa ostane 10.000. 

Naš predlog je, da se znižajo določeni stroški uprave in drugih operativnih odhodkov  ter se ta 

denar nameni za rekonstrukcijo saj ene ceste in mosta v Svetincih brez vezave na prodajo 

občinskega premoženja.  

Sestanek je dogovoril le član Občinskega sveta g. Bojan Potrč. 

Kljub temu, da sem vas opozoril, da podate konkretne predloge, kje vzeti, torej iz katere 

proračunske postavke in kam se potem ta vzeta sredstva prerazporedijo, zadeve niste 

konkretizirali. Vaše navedbe so napisane tako, kot da nimamo proračuna uravnoteženega in če 

upoštevamo vaše predloge, kot ste jih navedli, kar seveda ni mogoče se nam zgodi, da 

proračun ni več uravnotežen. 

Predlogi posredovani s strani svetniške skupine SDS: 

1. Navajate, da se naj materialni stroški občine znižajo na 65.000 eurov, torej za 20.000 

eurov, ter se tako primerjate z materialnimi stroški Občine Dornava. Res je, da ima 

Občina Dornava za materialne stroške planirana sredstva v višini 65.000 eurov, vendar 

je potrebno pogledati, kaj imajo posamezne občine zajete v svojih materialnih 

stroških. Če bi podrobno pregledali proračun Občine Dornava bi ugotovili, da nimajo 

zajetih stroškov ogrevanja, ki so na drugi proračunski postavki (06050 Ogrevanje šola, 

občina), prav tako stroškov PISO, ki jih imajo zajete na proračunski postavki (14055 

Obveščanje občanov). Prav tako se moramo zavedati, da Občina Dornava ne tiska in 

pošilja položnic za okoljsko dajatev in kanalščino (mesečno občina pošlje okrog 700 

položnic) za izvedbo tega potrebujemo položnico, kuverto in tudi poštnino. Prav tako 

Občina Dornava nima občinske blagajne, občina za izvedbo tega uporablja 

računalniški program za katerega je potrebno plačati vzdrževalnino. Prav tako iz 

proračuna Občine Dornava ni razvidno, da bi imeli v najemu računalniško opremo, kot 

jo imamo mi (med drugim so tudi vaši računalniki vzeti preko najema). 
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Če primerjamo z našimi materialnimi stroški in Občino Dornava, ki jih oni nimajo zajetih v 

svojih materialnih stroških pridemo, do naslednjega obračuna: 

- Stroški ogrevanja za Občino Destrnik: 6.000 eurov 

- Piso vzdrževanje: 4.081 eurov 

- Tiskanje položnic za kanalščino in okoljsko dajatev (1 UPN 0,04 eura, 1 kuverta 0,03 

eura, poštnina za eno pismo 0,4, barve za tiskalnik za eno menjavo barv je 150,71 

eurov, v povprečju se menjajo 4 krat na leto). Če seštejemo skupaj vse te stroške za 

700 pošiljk na mesec je letni strošek 4.550 eurov 

- Vzdrževanje programa za občinsko blagajno: 1.464 eurov 

- Najem računalnikov za Občinski svet: 5.190 eurov 

- Zavarovanje računalnikov za Občinski svet: 662 eurov. 

To je bila samo povzeto tisto iz našega proračuna in proračuna Občine Dornava, kar sem 

lahko razbral takoj, v globje detajle se nisem spuščal. Če seštejemo vse te stroške lahko 

ugotovimo, da imamo materialne stroške nižje za 21.947 eurov.  Zato se boste morali odločiti, 

katerih materialnih stroškov ne bomo imeli: 

- Če črtamo stroške ogrevanja, se je potrebno zavedati, da je potrebno delavcem 

zagotoviti ustrezne delavne pogoje. 

- Piso vzdrževanje, če črtamo to ne bo šlo, ker zadevo potrebujemo za izdajo potrdil o 

namenski rabi in tudi naši občani uporabljajo program, saj si lahko sami v programu 

pogledajo na katerem območju ležijo njihove parcele. 

- Tiskanje položnic, če jih ne bomo tiskali mi, bomo morali najti zunanjega izvajalca, ki 

pa zadeve ne bo delal zastonj oziramo še bodo stroški višji. 

- Vzdrževanje programa za občinsko blagajno, lahko ukinemo občinsko blagajno, 

zavedajte se, da boste za to prikrajšali okrog 50 občanov, ki mesečno redno hodijo 

plačevat položnic k nam brez provizije. 

- Najem in zavarovanje računalnikov za Občinski svet, zadevo lahko prekinemo in 

vrnemo računalnike, v tem primeru vam bomo v bodoče pošiljali gradivo za seje 

Občinskega sveta in seje Odborov v papirnati obliki, kar pa bo na drugi strani 

povečalo materialne stroške uprave (papir, stroški tiskanja, poštnina, …). 

Zato jaz kot Župan, ne vidim v tem trenutku smotrnosti zmanjševanja materialnih stroškov in 

kvalitetnega izvajanja nalog, ki so nam naložene. 

2. Prav tako naj se znižajo drugi operativni odhodki (postavka 402999 skupaj 66.300) – 

lani so bili nižji za  10.000 evrov. Nameni se naj za most v Svetincih.  

402999 ni postavka, ampak je konto. Drugi operativni odhodki se nahajajo na 

naslednjih proračunskih postavkah po predlogu proračuna: 

- 01005 Financiranje svetnikov in svetniških skupin v višini 1.100 eurov 

- 01026 Stroški praznovanja občinskega praznika v višini 1.200 eurov 

- 01017 Stroški v zvezi s podelitvijo občinskih in drugih priznanj v višini 1.600 eurov 

- 10008 Obdaritev otrok novoletna v višini 2.500 eurov 

- 01007 Stroški lokalnih volitev v višini 11.360 eurov 

- 01014 Stroški pobiranja občinskih dajatev v višini 3.550 eurov 

- 01021 Vzdrževanje simbolov občine v višini 1.500 eurov 

- 01010 Materialni stroški uprave v višini 9.500 eurov 

- 02001 Usposabljanje enot civilne zaščite v višini 1.500 eurov 

- 02002 Stroški operativnega delovanja enot in služb civilne zaščite v višini 2.000 eurov 
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- 01046 Delovanje sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu v višini 2.000 

eurov 

- 04015 Druge promocijske aktivnosti v višini 1.000 eurov 

- 04016 Promocija občine v višini 5.000 eurov 

- 05001 Čistilna akcija v višini 550 eurov 

- 01043 Praznična okrasitev naselij v višini 2.000 eurov 

- 01048 Stroški prodaje občinskega premoženja v višini 2.000 eurov 

- 08009 Kabelska televizija v višini 16.440 eurov 

- 01019 Materialni stroški režijski obrat v višini 1.500 eurov 

Tako da je znesek 66.300 eurov prerazporejen na 18 proračunskih postavkah in spet 

niste podali predloga iz katere proračunske postavke se naj sredstva vzamejo in za kateri 

most v Svetincih se naj nameni. V lanskem letu ste v proračunu vztrajali pri uvrstitvi 

proračunske postavke za izgradnjo mostu v Svetincih, kar je potem tudi z proračunom 

bilo potrjeno in na koncu zgrajeno, po vašem predlogu in dogajanju na seji sem lahko 

ugotovil, da nismo delali pravega mosta (po naši oceni je bil ta most, ki je bil zgrajen 

nujno potreben, saj je bil v katastrofalnem stanju in vaščani vasi Svetinci so bili tudi z 

izgradnjo mostu zadovoljni). Tako, da bi bilo pošteno, da točno poveste kateri most bi 

se naj sedaj naredil in seveda iz katere proračunske postavke naj sredstva vzamemo za 

izgradnjo. 

3. Adaptacija režijskega obrata za 10.000 evrov naj se nameni za rekonstrukcijo ceste, 

adaptacija pa naj bo vezana na prodajo premoženja. 

To je predlog, ki je sprejemljiv in razumljiv in ga je možno izvesti. 

4. Sredstva za nadurno delo uprave naj se znižajo za 2.000 evrov in se ta denar nameni za 

rekonstrukcijo ceste. 

Sredstva ste po vsej verjetnosti mislili, da se vzamejo iz proračunske postavke 01002 

Plače redno zaposleni. Zadevo lahko zmanjšamo, vendar se zavedate naslednje, da v 

bodoče sej Odbor in Komisij ne bomo imeli več v večernih urah, ampak bomo imeli 

seje v delovnem času Občinske uprave, izvzete so seje Občinskega sveta, katere 

predvideva Poslovnik Občinskega sveta, da so predvidoma ob 17. uri. Prav tako 

Občinska uprava v večernih urah in ob sobotah ter nedeljah ne bo več hodila odpirat 

kulturne dvorane in prižigat ozvočenja. 

Vendar če sredstva vzamemo iz te proračunske postavke jih ne morem prerazporediti 

na rekonstrukcijo ceste, če vemo, da imamo proračun uravnotežen, razen da se 

sredstva za investicijo povečajo. 

5. Prosimo za obrazložitev o službenih potovanjih za upravo v znesku 1700 evrov. Ta 

znesek je previsok, saj imamo služben avto za katerega zagotovo, če se obnašamo 

varčno, koristi uprava. 

Dne 27. 1. 2016 je bil sprejet Pravilnik o pridobivanje, uporabi in vzdrževanje 

službenih vozil Občine Destrnik ter uporabi zasebnih vozil v službene potrebe, ki med 

drugim določa, da župan lahko pridobi pravico do stalne osebne uporabe službenega 

vozila (stalna osebna uporaba službenega vozila je boniteta, od katere se plačuje 

dohodnina). Župan se je za koriščenje slednje možnosti odločil in ima službeni 

avtomobil Škoda Superb v stalni uporabi ter od nje plačuje boniteto. Ostali uslužbenci 

iz uprave za službena potovanja uporablja lastna vozila in se jim obračunava 

kilometrina skladno z zakonskimi določili in določili prej navedenega internega akta 

ter na podlagi evidence, ki jo vsak javni uslužbenec vodi zase in na podlagi katere se 

izvrši plačilo. 
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6. Javna razsvetljava upravljanje in tekoče vzdrževanje je namenjenih vsako leto 17.000 

evrov. Naj se 7. 000 evrov nameni za ceste. Na tej postavki pa ostane 10.000. 

Če sredstva vzamemo iz te proračunske postavke jih ne moremo prerazporediti na 

rekonstrukcijo cest, če vemo, da imamo proračun uravnotežen, razen da se sredstva za 

investicijo povečajo. Zavedati pa se moramo, da v Režijskem obratu nimamo več 

zaposlenega električarja, tako da moramo za večja popravila javne razsvetljave najeti 

zunanjega izvajalca, ki pa povečuje stroške vzdrževanja. 

7. Pravite, da se naj ena cesta naredi, ki naj ne bo vezana na prodajo premoženja, to 

lahko naredimo brez vseh zgoraj navedenih zmanjšanj prerazporeditev, vendar imam 

spet problem, saj niste v vašem dopisu navedli katera cesta naj bo to. Kot veste imamo 

v proračunu 3 ceste, ali sedaj to pomeni, da se naj Župan odloči katera cesta se bo 

naredila, te odločitve jaz ne morem sprejeti, ker ne bom sprejel odgovornosti za to, 

kdo v občini bo tisti, ki mu bom naredil cesto,  za mene so vsi občani enakovredni.  

Predlog g. Kurija je sprejemljiv, vendar bo moral Občinski svet preklicati sprejeti sklep o 

nakupu tega zemljišča. 

Glede sestanka z g. Potrčem, pa do konkretnih predlogov ni prišlo, sestanek se je 

navezoval le na zahteve stranke SDS. 

Kot Župana me zelo skrbi, da še nimamo sprejetega proračuna, z tem da ne sprejmemo 

proračuna za leto 2018, se moramo zavedati, da ne bomo morali razpisati razpisa za 

Sofinanciranje društev, Razpisa za naše kmete in obrtnike, Razpisa za male čistilne 

naprave, prav tako ne bomo morali izplačevati štipendij, ker v lanskem proračunu nismo 

imeli planiranih štipendij za celo leto in nam tudi dvanajstine ne pomagajo nič.  

Prav tako se moramo zavedati, kako bomo pridobili sredstva za 21. oz. 23. člen ZFO, v 

ponedeljek 12. 2. 2018 smo prejeli s strani Ministrstva za gospodarski razvoj in 

tehnologijo Izračun deleža sredstev občin za sofinanciranje investicij v letih 2018 in 2019. 

Lahko vam povem, da Občini Destrnik v letu 2018 pripada 78.946 eurov nepovratnih 

sredstev in 78.946 eurov povratnih (kreditnih) sredstev. Praksa za koriščenja omenjenih 

sredstev je bila prejšnja leta naslednja (za letošnjo leto nismo prejeli nobenih navodil, da 

je prišlo do kakšne spremembe), občina je morala do 28. februarja, v primeru ko še nima 

občina sprejetega proračuna pa najkasneje do 15. junija predložiti na MGRT vlogo. 

Občina mora za to imeti veljavni načrt razvojnih programov občinskega proračuna (to 

pomeni, da mora imeti potrjen proračun) in seveda mora imeti za to potrjen DIIP. 

Zavedati se moramo, da bi že sedaj morali imeti sprejet DIIP in biti odločeni katero 

investicijo bomo izvedli. Zavedati se moramo, da tudi za izvedbo katere koli investicije 

bomo morali narediti javno naročilo. Investicija bo morala biti narejena najkasneje do 

konca meseca oktobra 2018, saj je rok za oddajo zahtevka 5. 11. 2018. Če ne bomo 

izpeljali postopka, kot je predpisano bomo sredstva izgubili.  

Predlog je, da  temeljito razmislimo, katero investicijo bomo letos naredili z temi sredstvi, 

kot mi je znano je vaš predlog Ureditev infrastrukture v Drstelji, za katerega vam moram 

povedati, da smo v tem trenutku v fazi pridobivanja gradbenega dovoljenja in ta trenutek 

še nimam informacije, kdaj bo gradbeno dovoljenje izdano. V razmišljanje mogoče bi 

razmisli, da bi letos z temi sredstvi naredili kakšno drugo investicijo, če dobro 

premislimo, lahko z temi sredstvi naredimo vse tri ceste, ki so predlagane v proračunu. 
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Moj predlog je da na novo vežemo investicije na prodajo premoženja naslednje: 

- Investicije in investicijsko vzdrževanje objekta Režijskega obrata v višini 10.000 

eurov 

- Izvedbo investicije Medgeneracijskega centra v višini 31.743 eurov. 

 

Vendar ne vem, katero cesto naj damo ven iz vezave na prodajo premoženja, zato predlagam, 

da damo v javno razpravo Proračun, ki smo ga imeli na zadnji seji in v javni razpravi, 

dorečemo detajle. Čeprav je na zadnji seji bilo povedano, da nekateri svetniki ne delujete v 

Odboru za infrastrukturo in Odboru za plan in finance, čeprav so odbori sestavljeni tako, da so 

v odborih zastopane skoraj vse svetniške skupine. Še vedno pa se lahko poslužujete 

amandmajev, katere lahko vložite v skladu z Poslovnikom Občinskega sveta. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Urša Zver, hvala vam za obširne odgovore, vendar se z vsem ne strinjam. Svetniki smo se 

držali datuma, do katerega smo se dogovorili, da posredujemo predloge. Ne vem zakaj se 

nismo držali Poslovnika. Sejo bi lahko sklicali 7 dni po tem, ko smo imeli prejšnjo sejo in ni 

bilo potrebe sklicevati sestanka, saj smo sestanek že imeli prej. In za to ne razumem, zakaj ni 

bila sklicana seja že prej. Glasovala bom za in se bomo potem na Odborih angažirali, da bomo 

pripravili ustrezen proračun za sprejem. 

 

Anton Sever, govorite, da so vsi občani enaki za vas, to ne drži. Sam nisem prejel  elektronske 

pošte, da naj podam predlog za proračun. Živimo v 21. stoletju, eni govorijo, da je gradnja 

kanalizacije na Drstelji utopija, potem se sprašujem ali ni bila gradnja kanalizacije v 

Vintarovcih utopija. Opozarjal sem vas že, če imate urejeno vso dokumentacijo v zvezi z 

pridobitvijo dovoljenja in ste dejali, da imate vse urejeno. Sedaj pa pravite, da nimate 

gradbenega dovoljenja. Kako dolgo bo trajalo, da boste pridobili gradbeno dovoljenje? 

 

Elizabeta Fras, bom glasovala za ta predlog, nenehno poslušamo, da svetniki zavlačujemo z 

sprejemom proračuna. 4. 12. 2017 je bil sestanek pri Županu v zvezi z pripravo proračuna, 

potem smo 8. 1. 2018 prejeli poziv, da naj podamo svoje predloge za proračun. Čakala sem, 

da dobimo vabilo za sklic seje in se je zadeva vlekla tako dolgo, da je bila seja sklicana za 1. 

2. 2018. Po vseh obrazložitvah sem razočarana, da v Občinski upravi ne morete najti postavk 

iz katerih se bi lahko vzela sredstva. Za službena potovanja ima občina službeno vozilo, 

pravite, da je bil sprejet Pravilnik v zvezi z koriščenjem službenega vozila, pregledala sem vse 

seje in na Občinskem svetu o tem pravilniku nismo glasovali. Sprašujem se potem, ali sploh 

drži vse kaj ste navedli. Pred nami, ki so nabavili službeni avto, so ga nabavili za potrebe 

Občinske uprave. Načrtno nismo hoteli dati katera cesta se naj naredi, to odločitev 

prepuščamo Odboru za infrastrukturo. 

 

Silvester Horvat, jaz mislim, da proračun ni varčno naravnan. Kar nekaj stroškov bi se dalo 

zmanjšati, kot so stroški za računalnike, tiskanje položnic bi v resnici bile ceneje, kot je bilo 

to takrat, ko jih je tiskala Komunala. Eni imajo male zneske in bi lahko poslali eno položnico 

za več mesecev skupaj. Isto delajo za stavbna zemljišča in dajo v eno kuverto več položnic. 

Sedaj nas sprašujete, katera cesta se naj naredi, zakaj nas niste nič vprašali, ko so se delale 

ceste v Koprivjaku, Ločkem Vrhu in v Svetincih. Za uravnoteženost proračuna je odgovorna 

Občinska uprava. 

 

Milan Kuri, pravite, da je potrebno znižati sredstva za plače. Ne morem si predstavljata, da v 

občinski upravi ne bi bilo Sonje in Metke. Velik problem je tudi v Režijskem obratu, ljudje 

odhajajo, ker so plače nizke. Trenutno imamo zaposlenega strojnika in traktorista in ne vem, 

kaj se bo zgodilo, če sedaj kateri zboli. Naša zimska službe na deluje več. Predlagam, da se 
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sredstva za plače povečajo. Sredstva za vzdrževanje javne razsvetljave ste iz 17.000 eurov 

zmanjšali na 10.000 eurov, dve leti govorimo, da moramo potratne žarnice javne razsvetljave 

menjati, vendar z temi sredstvi se to ne more zgoditi. V teh letih smo poslovali v dobri luči in 

želel bi si, da bi tudi mandat tako zaključili. Vseh investicij ne moremo narediti, če 

pogledamo proračun, o vasi Dolič se tudi nikjer ni govorilo, da bi se kaj delalo.  

 

Majda Kunčnik, upam, da ste poslušali vse argumente. Glavna investicija bi naj bila 

kanalizacija, v vseh postavkah bi se morali obnašati racionalno. Ampak nihče v primerljivih 

občinah ne gradi kanalizacije, saj za to ni nepovratnih sredstev. Nismo vsi enaki, to je velik 

strošek, če želimo zgraditi kanalizacijo na Drstelji, če začnemo z to investicijo, bodo druge 

vasi v občini diskriminirane, saj bi tudi te vasi želele, da se jim kaj naredi. Dajem pobudo, da 

naredimo letos vse ceste. Tudi svetniki nismo tako radodarni kot govorite, v humanitarne 

namene smo namenili le polovico sejnine. Bom podprla predlog proračuna, čeprav se ne 

strinjam z investicijskim delom. 

 

Ivan Zorec, glasoval bom za, od zadnje seje, do danes se proračun ni spremenil nič. Govorite, 

da ni od nikoder za vzeti, na občini niste pokazali niti malo volje, da bi dali sredstva na 

okoliške kraje. Župan vi dobro veste za kateri most se gre in tega mostu, ki smo ga lansko leto 

delali ni tisti most za katerega sem dal amandma. Ta most ni bil moj predlog. 

 

Župan, v skladu z Poslovnikom se vam izteka čas. 

 

Ivan Zorec, tako kot se vi obnašate ni sprejemljivo. Tudi po seji se naj snema, da bodo ljudje 

videli, kako ste me vabili v svojo pisarno. 

 

G. Zorec je sejo zapustil ob 17.51 uri. 

 

Elizabeta Fras, kako da ni potrebna kanalizacija, večina svetnikov menimo, da je potrebna. 

Del Drstelje je na delu aglomeracije. Dve leti smo delali kanalizacijo v Janežovskem Vrhu, 

zakaj je ne bi morali tako narediti tudi v Drstelji. Pravite, da se čaka na gradbeno dovoljenje, 

poklicala sem na Upravno enoto Ptuj, kjer sta mi ga. Slatič in ga. Vrabl povedli, da občina 

Destrnik še sploh ni vložila vloge za gradbeno dovoljenje za izgradnjo kanalizacije v Drstelji. 

Vedeti moramo, da na Upravni enoti tudi traja nek postopek preden se izda gradbeno 

dovoljenje. Zavedati se moramo, da naš proračun ima dno.  

 

Silvester Horvat, pravite, da zavlačujemo z sprejemom proračuna, to ne drži. 16. 11. 2017 

smo iz dnevnega reda črtali predlog proračuna in potem do 1. 2. 2018 ni bilo nobene seje. 

Svoje predloge smo že več krat podali in tudi na sestanku smo bili pri vas. Potem pa se 

sprašujem ali zadržujemo sprejem mi ali pa Občinska uprava. Ali se to dela samo zato, da se 

nas blati. 

 

Anton Sever, izgradnja kanalizacije na Drstelji se že tako dolgo vleče, koliko je meni znano bi 

kanalizacija na Drstelji že morala biti zgrajene, zanima me kam je izginil denar za 

kanalizacijo Drstelja, ki je bil za to namenjen? 

 

Branko Horvat, lani smo sprejeli Operativni program odvajanja odpadnih voda in takrat smo 

videli kje v naši občini so aglomeracije. Z vasjo Vintarovci se ne morete primerjati, saj so za 

to kanalizacijo bila pridobljena nepovratna sredstva. Ne moremo pa blokirati celotnega 

vzdrževanja infrastrukture zaradi kanalizacije Drstelja. Danes imamo brez veze sejo, saj 

imamo na mizi isti predlog proračuna, kot je bil na prejšnji seji in bi ga lahko potrdili že na 

prejšnji seji. Bom glasoval za ta predlog proračuna, čeprav se ne strinjam z vsem.  
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Žiga Volgemut, danes imamo splošno razpravo in ni prav, da razpravljamo o kanalizaciji. 

Bom glasoval za in si želim, da gre proračun v javno razpravo. 

 

Elizabeta Fras, Janežovski Vrh smo zgradili lansko leto. V proračunu za leto 2017 je bila 

samo cesta Zg. Velovlek vse ostalo pa bi se naj gradilo iz JZP-ja. 

 

Ker druge razprave ni bilo, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 4 

Občinski svet Občine Destrnik sprejme sklep, da se o predlogu proračuna Občine Destrnik za 

leto 2018 opravi javna razprava. 

Sklep sprejet: 9 za, 0 proti  

 

Ad.4a. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o priznanjih Občine Destrnik 

Žiga Volgemut,  predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o priznanjih Občine 

Destrnik (v nadaljevanju predlog) je pripravljen zaradi dvoumnega razumevanja določbe, saj 

je beseda »praviloma« lahko dala misliti, da se lahko vsako leto podeli tudi več kot ena zlata, 

dve srebrni in tri bronasta priznanja, vsled navedenega se predlaga, da se beseda »praviloma« 

iz odloka črta. Z dodajanjem besede »največ« bomo dosegli, da bo jasno zapisan maksimum 

priznanj, ki se vsako leto lahko podelijo – torej eno zlato, dve srebrni in tri bronasta priznanja. 

Zadnji stavek 3. odstavka 6. člena odloka bo po spremembi glasil: »Občinski svet podeli 

vsako leto največ eno zlato, dve srebrni in tri bronasta priznanja.« 

Glede na navedeno predlagam Občinskemu svetu Občine Destrnik, da predlog odloka 

obravnava in sprejme. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Urša Zver, kot bivša predsednica te Komisije pozdravljam ta predlog in je prav, da se z tem 

omeji število podelitve priznanj. 

 

Branko Horvat, tudi podpiram ta predlog, vendar menim, da jih še vedno lahko podelimo šest 

priznanj na eno leto, kar je še vedno veliko. In z velikim številom se razvrednoti pomen 

priznanja. Mogoče bi za naprej še razmišljali še o manjšem število možnosti podelitve 

priznanj. 

 

Ker druge razprave ni bilo, je Župan podal predlog sklepov na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 5 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

priznanjih Občine Destrnik po skrajšanem postopku. 

Sklep sprejet: 9 za, 0 proti 
 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 6 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

priznanjih Občine Destrnik v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 9 za, 0 proti 

 

Ad. 5. Pobude in vprašanja 

Silvester Horvat, zanima me, zakaj g. Goričan trdi, da je moral zastaviti svoje premoženje na 

Merkurju? Ali kegljiše gradi g. Goričan, ali občina? 
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Elizabeta Fras, od upokojencev sem prejela, kar nekaj namigov, da zakaj zaviramo sprejem 

proračuna, ker oni ne morejo poravnati dolga, ki ga imajo. Sem za to, da se zadeva zgradi. V 

letu 2016 smo za ta objekt namenili okrog 10.000 eurov, z rebalansom za leto 2017 smo 

namenili 20.000 eurov za izgradnjo objekta. Zagotovili smo sredstva in sedaj smo mi rezervni 

krivci. Zakaj jim lansko leto ni bilo nakazanih 20.000 eurov? 

 

Žiga Volgemut, zasledil sem, da ima občine 1.5 mio kredita, kar mislim, da je za našo občino 

zelo veliko. Zato bi se naj naredil izračun, koliko so letni stroški obrsti za te kredite. 

 

Anton Sever, tudi mene so upokojenci napadali, češ da smo mi krivi za njihov dolg. Mi nismo 

krivi, zakaj so oni jemali material, če so vedeli, da nimajo kritja za plačilo materiala? 

 

Ad. 6. Razno 

Urša Zver, nocoj smo ponovno prišli čez mejo dobrega okusa. V Občinskem svetu imamo 

nekorektne odnose in pozdravljam to, da je g. Zorec zapustil nocoj sejo. Ni bil edini, ki je 

prekoračil čas, tudi na prejšnji seji mu je bila odvzeta beseda. Tudi drugi bi se kdaj lahko 

vzdržali. 

 

Silvester Horvat, zanimivo je, da smo občina, ki ima več razredne občane. Valete ne morejo 

organizirati v telovadnici, zaradi vnosa hrane, imamo pa v telovadnici občne zbore in 

občinske prireditve. 

 

Ker druge razprave ni bilo, se je Župan zahvalil za udeležbo na današnji seji in sejo zaključil. 

 

21. redna seja Občinskega sveta Občine Destrnik se je zaključila ob 18.15 uri. 

 

 

Zapisala : Sonja Mahorič                                          

 

 

                                                                                                         Župan Občine Destrnik:                                                                                                                                                                                                                                                            

 Vladimir Vindiš 
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